
24. Udtalelse fra Vesterbro Lokaludvalg vedr. anvendelsen af Kødbyens lokaler (2009-
130555)

Der kører i øjeblikket en debat i Københavns Kommune om anvendelsen af Kødbyens forskellige 
lokaliteter

INDSTILLING OG Beslutning

Formanden indstiller,

at Vesterbro Lokaludvalg vedtager en udtalelse vedr. anvendelsen af Kødbyens 1.
lokaler

Problemstilling

Medlem af Vesterbro Lokaludvalg Lasse Glavind har fremsendt vedhæftede udkast til en udtalelse 
fra Vesterbro Lokaludvalg – udtalelsen er i store træk en støtte til Café Dugnad og Sundhedsrummet 
for at få afhjælpet de pladsproblemer som de pt. Har.

Løsning

Vesterbro Lokaludvalg diskuterer og vedtager udkastet til udtalelsen.

Økonomi

Denne indstilling har ingen økonomiske konsekvenser for Vesterbro Lokaludvalg.

bilag

Vesterbro Lokaludvalgs beslutning den 24.09.2009

Udtalelsen blev i store træk vedtaget. Dog blev der nedsat et underudvalg, bestående af Niels 
Vestergaard og Lasse Glavind, der skal tage stilling til om Vesterbro Lokaludvalg vil anbefale at 
Dugnad og Sundhedrummet flyttes til nye større faciliteter eller om der skal etableres en Café 
Dugnad II for at afhjælpe presset på de nuværende faciliteter.




